
pRoToKół, Ivr t4l2ol6
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 15 grudnia 2o16 r.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

w posiedzeniu udział wzieli:

1 . Małgorzata Meszka - Przewo dnicząca Rady,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy.

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Kontrola wykonanych i rozliczonych inwesĘcji w 2016 roku.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na2017 rok.
5. Omówienie projektu budzetu gminy na 2OI7 rok.
6. Przygotowanie sprawozdania z pracy Komisji w 2o16 roku.
7. Omówienie projektów uchwał.
8. Sprawy różnę.
9. Zakończenię obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
o godz. 1006 posiedzenie otworzyl Tadeusz Piątkowski-

PrzewodniczącY Komisji, który prrywitał przybyłych członków Komisji oraz
pracowników Urzędw.

Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku
obrad.
Przewodniczący Komisji stwierdził, że

6 członków Komisji, co stanowi quorum
i decyduje o prawomocności obrad.

NastęPnie odczYtal Porządek obrad, i zarządził głosowanie w sprawie
Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie
PrzYjęIi ProPonowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 d,o
niniejszego protokołu.

Ad. 3 Kontrola w5rkonanych i tozliczonych inwestycji w 23.16
roku
Pan WÓjt PoProsił o przeniesienie tego punktu na posiedzenie

w styczniu 2017 roku. Członkowie jednogłośnie przyjęli propozycję.

w posiedzeniu uczestniczy
do podejmowania decyzji
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Ad. 4 Opracowanie planu pracy Komisji

Członkowie komisji opracowali plan na
bieżący.

łŁAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2017 RoK

Ad. 5 omówienie projektu budżetu gminy na 2o17 rok.

WÓjt Poinformował, że do 30 s§cznia ma czas na podjęcie uchwały,
czYli Pozostało PÓłtora miesiąca na prace nad projektem. Projekt został
sPorządzonY W oparciu o wydatki planowane na 2016 rok. Dodatkowo
wYdatki inwesĘryjne zostały zap|artowane na chwilę obecną na podstawie
wskaŹników, stawek oPłat lokalnych oraz cen rynkowych obowiązujących
na ten moment, ale wszystko może ulec zrrrięni. Kwoty subwencji i dotacji
są kwotami wstęPnymi podanymi przez ministra finansów. pewne
informacje zostaną podane po nowym roku. odczytał zgromadzonym z
projektu uchwały zaplanowane kwoty wydatków ora?. przychodów.

na 2Ol7 rok.

2017 rok w oparciu o rok

Lp. Termin
obrad Merytoryczny temat Material

przygotowuje
Temat

referuje

l SĘczeń

Praca nad projektem budZetu gminy na 2017 rok.
tnformacja o realizacji zadan ujęĘch w Gminnym
Programie Profilaktyki i Rozwipywania Problemów
Ąlkoholowych or az Pr zęciwdziałania
Rozpowszechnianiu Narkotyków w 2016 r,

Kontrola wykonanych irozliczonych inwestycji w 2016
:oku.

Sprawy reformy oświatowej

Skarbnik Gminy

Sekrętarz GKRPA

Skarbnik Gminy

Dyrektor GZDSO

Wójt Gminy

Przewodniczący
GKRPA

Wójt Gminy

Wójt Gminy

2 Marzęc fnformacj a doĘ cząca działalności j ednostek Ochotnicre.j
Strał Pożarnej na teręnie gminy w 20l6 roku

pracownik
prowadzacv SDra!!Ą/

Wójt Gminy

3 Maj

}prawozdanie z wykonania budżetu Gminy zarok2}t6
- opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla
Wójta Gminy. Skarbnik Gminy Wójt Gminy

4 Wrzesień

)osiedzenie wspólne z Komisją Mienia Komunalnego i
iinansów, Komisją Oświaty, Kultury i Sportu oraz
(omisją Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa -
nformacja o wykonaniu budzetu Gminy za|-szę
tóhocze 201'7 roku.

Skarbnik Gminy Wójt Gminy

5 paździemlk

Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości
rodatków i opłat lokalnych na 20l8 r.

Kontrola w zakresie realizacji uchwał od wrzęśnia 2016r.
1o października 20l't r.

Skarbnik Gminy

Sękrętarz Gminy

Przewodniczący
Komisji

Wójt Gminy

6 Grudzień

)pracowanie planu pracy Komisji na 2018 rok. Komisja Przewodniczący
Komisii

)mówienie projektu budżetu gminy na 2018 r.

)rzygotowanie sprawozdania zpracy Komisji w 2017 r.

Skarbnik Gminy

Komisja

Wójt Gminy

Przewodniczący
Komisii
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WÓjt poinformował, żę na przyszły rok planowana jest duza kwota na
remonĘ dróg. Zwiąvane jest to ze zrrriartą prawo budowlanego i parametrów
dróg. Drogi kategorii gminnej musza mieć szerokość pasa drogowego min
10 m a Pasa jezdnego min 5 m. Powstał problem poniewaz większość
naszYch dróg ma kategorię gminna i niestety nie spełnia tych parametrów.
Powstaje dylemat czy te drogi doprowadzaó do tych parametrów czy
zmieniaĆ kategorie drogi z gminnych na wewnętrzne. Jest to zarówtto
kosztowne jak i czasochłonne.

WÓjt omówił planowane inwestycje na 2OI7 rok. W projekcie są
planowanę 4 inwestycje :

I. Przebudowa i rozbudowa stacji wodociągowej w miejscowości
Trzcianna gm. Nowy Kawęczyn - Zwiększenie wydajności ujęcia wody
- I etap budowa studni. - Wójt krótko skomentował, iż do 5 sĘcznia
naleĘ zgłosić wniosek o dofinansowanie z urzędu marszałkowskiego na
gosPodarkę wodno-kanalizacyjną. Kwota wniosku może wynieść nawet 66.3
o/o całej kwoty inwesĘcji.

2. Budowa sieci wodociągowej od miejscowości Budy Trzcińskie do
miej scowości Strzyboga.

3. Przebudowa drogi gminnej Nr 115 308 E - relacji Strzyboga - Nowy
Rzędków - Stary Rzędków na długości 2550 mb.

4 . Zakup oprogramowania komputerowego.
Pozostałe inwestycje rozpoczęte w tym roku będą kontynuowane w 2oI7
roku.

Dodatkowo Wójt przedstawił wnioski o dofinansowanie, które
wpływają do Urzędu, są to:

wniosek Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w Skierniewicach o
dotację celową na zakup sprzętu do szpitala;
wniosek Komendanta Miejskiej Policji w Skierniewicach na dotację

! arłiry,aną na zakup paliwa do samochodów słuzbowych;
wniosek OSP w Trzciannie na dotację celową, na rozbudowę
dotychczasowego budynku straĘ o garaż - 30 ooo zł;
wniosek OSP w_Ęuliszewie na dotację celową rwiry,artą z remontem
dachu w straz-li]Ł rOo o0o zł.

Ad. 6 Przygotowanie sprawozdania z ptacy Komisji w 2o16 roku

OPracowane sprawozdanie z pracy Komisji w 2016 roku stanowi
załqcznźk nr 3 do niniejszego protokołu.
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Ad,. 7 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekĘ uchwał w następujących sprawach
zmiart w budżecie gminy na 2O16 tok;
zatwierd zenia Planu Pracy Komisji;
zatwierdzenia Planu Pracy Rady Gminy;
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w trybie
bezprzetargowym;
rocznego programu współpracy Gminy Nowy Kawęczyn z
organizacjami pozarządowymi na rok 2OI7;
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiagywania
Problemów Alkoholowych na rok 2OI7;
uchwalenia Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2OI7 -
2OI9 w Gminie Nowy Kavłęczyn.

Ad. 8 Sprawy tóżne.

Radna FirmanĘ- co z oświetleniem przy ścieżce rowerowej w Trzciannie ? -
Wójt - nie wiadomo czy oświetlenie będzię można ,,wpuścić" w pas drogi
powiatowej, musi być w pasie drogowym. Proponują złoĘć wniosek do
powiatu w tej sprawie. czy możemy we wniosku uwzględnić również
kostkę na chodniku która się zarwa ? - jak najbardziej.

Radny Grabowski - czy monitorowane jest jakościowe wykonanie ściezki
rowerowej, w8 mnie i mieszkańców wykonanie jest złe, ścieżka jeszcze nie
skończona a już się rozwala - Wójt - całość inwes§cji jest do oddania w
czerwcu 2OI7 r. , póki co ścieka nie jest oddana i nie powinna być
uąytkowana. Podczas oddawania inwestycji naleĘ zgłosić wszelakie
poprawki.

Ad. 9 ffSn."enie obrad.
O godz. 11s0 Przewodniczący Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zarrtknĄ posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.
Protokołoulałą: Podpźsg *w
?/ /l /,? 7 Tąd,eusz Piqtkoulslci . .......ir.(.t,Kz;ł<l,.łu4 *i*.?r" t /,

Katarzgna Saulcką 2 Jąrosłąul Pąulak
Referent 3 Agnleszka ?lrmantg ......-.ł,.
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